
Roomburgerpark 
Ik wil graag benadrukken dat ik 
me ook wat voor kan stellen bij de 
wens van de hockeyvereniging. 
Dat gezegd hebbend, hoop ik wel 
dat het plan dat er nu ligt, zal 
worden heroverwogen. De reden is 
dat ik mij afvraag of de hoge kos 
ten (bijna 6 miljoen euro) gerecht 
vaardigd zijn. Ik werk bijvoorbeeld 
zelf bij de bibliotheek en wij heb 
ben al jaren te maken met bezuini 
gingen, meer doen met minder 
geld. En wij bedienen geen 1300 
leden zoals de hockeyvereniging, 
wij bedienen er 25000. Daarmee 
wil ik niet zeggen dat al dit geld 
naar de bibliotheek toe moet. Het 
voorbeeld is alleen om aan te geven 
dat ik denk dat er andere dingen in 
de stad spelen die belangrijker 
zijn. Daarom hoop ik ook dat er 
gekozen zal worden voor een ande 
re oplossing. Een oplossing die 
tegemoetkomt aan de wens van de 
hockeyvereniging voor extra capa 
citeit en die tegelijkertijd recht 
doet aan het principe dat geld 
besteed moet worden daar waar dit 
het hardste nodig is. En zo kan 
hopelijk ook gezorgd worden dat 
het park behouden blijft voor 
iedereen die er graag komt. 
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